

relatives à l'article 85 de la Convention des prisonniers de guerre jugés pour des crimes de guerre et pour des crimes contre l'humanité conformément aux principes de Nuremberg, doivent être soumis au même traitement que les criminels condamnés pour d'autres crimes.

meetings at which Article 85 of the Prisoners of War Convention was discussed, to the effect that prisoners of war convicted of war crimes and crimes against humanity in accordance with the principles of Nuremberg, must be subject to the same treatment as criminals convicted of other crimes.

Pour l'INDE	D. B. DESAI	For INDIA
Pour l'IRAN	A. H. MEYKADEH	For IRAN
Pour la RÉPUBLIQUE D'IRLANDE	SEAN MACBRIDE	For the REPUBLIC OF IRELAND
Pour ISRAËL	M. KAHANY	For ISRAEL
Pour l'ITALIE	Giacinto AURITI Ettore BAISTROCCHI	For ITALY

Le Gouvernement italien déclare faire des réserves au sujet du dernier alinéa de l'article 66 de la Convention relative au traitement des prisonniers de guerre.

The Italian Government declares that it makes a reservation in respect of the last paragraph of Article 66 of the Convention relative to the Treatment of Prisoners of War.

Pour le LIBAN	MIKAOUI	For the LEBANON
Pour le LIECHTENSTEIN	Comte F. WILCZEK	For LIECHTENSTEIN
Pour le LUXEMBOURG	J. STURM	For LUXEMBURG
Sous la réserve que le droit national positif continuera à être appliqué aux procédures en cours.		With the reservation that its existing national law shall continue to be applied to cases now under consideration.
Pour le MEXIQUE	Pedro DE ALBA W. R. CASTRO	For MEXICO
Pour la PRINCIPAUTE DE MONACO	M. LOZÉ	For the PRINCIPALITY OF MONACO
Pour le NICARAGUA	LIFSCHITZ <i>ad referendum</i>	For NICARAGUA
Pour la NORVÈGE	Rolf ANDERSEN	For NORWAY
Pour la NOUVELLE-ZÉLANDE	G. R. LAKING	For NEW ZEALAND
Pour le PAKISTAN	S. M. A. FARUKI, M. G. A. H. SHAIKH	For PAKISTAN